
Bäckaby Hembygds och sockenförening 

 

Protokoll från styrelse 2022-06-12 i Slageryd hos Kim kl. 19 – 21. 

Närvarande: Anna-Catharina Nelson, Kjell-Egon Strandh, Ingvar Johansson, Sven Geijersson och Stefan 

Hjort. 

 

1. Ordföranden Anna-Catharina Nelson hälsar alla välkomna. 

 

2. Kassören redovisar kassaställningen.  

Föreningen har 114 betalande medlemmar. Inbetalningskort sändes ut med kallelse till årsmöte. 

Föreningens kassa är 486 009 kr. Summan förklaras med att föreningen fått pengarna som fanns i 

Plymska stiftelsen, och fått ett förskott från kommunen på beviljade medel för utvecklingsprojekt. 

Gymmet har 53 helårskunder och flera som betalar per besök. 

Kassören meddelar att han vill lämna uppdraget när hans mandatperiod går ut vid årsmötet 2024. 

 

3. Midsommarfirandet. 

Anna-Catharina Nelson annonserar i Bäckaby, Ramkvilla och Fröderyd. 

Anette Kurjenkallio spelar till dansen kring majstången. 

Stefan Hjort ordnar en tipspromenad. 

Kjell-Egon Strandh kommer med björkris, och Wiltrud Strandh leder klädseln av stången. 

 

4. Evenemang. 

SPF-grillkväll 27/7 kl 18 med musik av Bergskvartetten. 

Lymlarnas mopedrally 14/8. 

Lieslåtter i Åslatorp i juli. 

Sockenvandring i september. 

Närmare besked kommer. Läs hemsidan http://www.backaby.se/ 

 

5. Valberedningen saknar två ledamöter. 

 

6. Bäckabygården. 

Golfbanorna. Anna-Catharina Nelson talar med Alexander och Marie om färdigställandet 

Staketet mot vägen. Styrelsen diskuterar utformningen av stolparna. 

Alla som kan hjälper till att möblera om inför minnesstund. 29/6 kl 19 möblerar vi om. Efter 

minnesstunden skall möbleringen återställas. 

 

7. Höstprogrammet för Plymska diskuteras och antas. 

 

8. Styrelsens protokoll skall finnas på hemsidan http://www.backaby.se/ 

 

9. Ordföranden avslutar mötet. 

 
Kjell-Egon Strandh   Kim Nelson 

sekreterare    ordförande 


